Sharjah Cement & Industrial Development Co.

(PJSC)

Established by the Emiri Decree No. 31/79
Paid up Capital AED 608,253,747
Regist No. 312



شركة الشارقة للأسمنت والتنمية الصناعية

(شركة مساهمة عامة)

تأسست بموجب المرسوم الأميري ٧٩/٣١ رأس المال المدفوع ٧٤٧،٢٥٣،٧٤٧ رقم السجل التجاري ٣١٢

Informative Announcement on the decisions of the Board of Directors at the meeting no.(3)/2019 held on 12 October 2019

إعلان تنويري حول مقررات مجلس الإدارة في الإجتماع رقم ۱۳۱۱/۱۳ ۲۰۱ المنعقد في ۱۲ أكتوبر ۲۰۱۹

The senior Executive Management of the company would like to announce to all shareholders of the company in accordance with the resolutions issued by the Board of Directors meeting no.3/2019 held on 12/10/2019 the following:

تود الإدارة التنفيذية العليا بالشركة أن تعلن لكافة مساهمي الشركة بأنه وبموجب القرارات الصادرة عن إجتماع مجلس إدارة الشركة رقم "٣" لسنة ٢٠١٩ المُنعقد يوم السبت الموافق ١٢ أكتوبر ٢٠١٩ تم التالي:

- Election of Mr Othman Mohammed Sharif Zaman as Chairman of the Board of Directors.
- ۱. إنتخاب السيد/ عثمان محمد شريف زمان كرئيس لمجلس الادارة.
- 2. Appointment of Mr Salah Ahmed Abdullah Al-Noman as a new member of the position which was vacant in the Board.

 تعيين السيد/ صلاح أحمد عبد الله الثومان كعضو جديد بالمركز الذي شغر بالمجلس.

This has to be noted

وهذا ما لزم الإيضاح بشأنه

Alameldin G. Malik Company Secretary

الكتب الرئيسي المنافي الشارقة العالم الشارقة العالم المنافي الشارقة العالم المنافي المناف

13/10/2019

علم الدين جعفر مالك/ سكرتير الشركة

4.14/1./14